

<http://www.astroawani.com/berita-sukan/awanirangers-mendayung-bersama-komuniti-bandar-maharani-170618>

#AWANIRangers: Mendayungbersamakomuniti Bandar Maharani

16 Mac 2018



Sukanmendayungmungkinasingbagikita, tetapimelaluiselatihanini, iamampumembantumemperkenalkansukaninikepadapenduduktempatan. -Foto AWANI Rangers UTHM

MUAR: Sukanmendayungmerupakanantarasukantertuadalamsejarahmanusiabermulasejakzaman Greek purbalagi.

Sukaninimulaberkembang di England padaabad ke-18, denganpenganjuranperlumbaanantara bot pelombogndanberkembangpesatpadaawalabad ke-19 dalamkalanganpelajar di institusipengajiatinggi, bermula di Universiti Oxford dan Cambridge.

Dalamusahamengangkatmartabatsukanini di Malaysia, Sungai Muar yang terletak di Bandaraya Muar dijadiaksebagailokasiPusatLatihanSukanMendayung UTHM, sekaligusmenjadi medium perkongsiansukantertuainikepadakomuniti di bandartersebut.

MenurutKetuaPasukanMendayung UTHM, ArifRusok, merekatelahmenjadikan Sungai Muar sebagaipusatlatihanbermulapenghujung 2015 keranajaraksungai yang lebihpanjang di sampingmahumemperkenalkantentangsukanmendayungkepadamasyarakatsetempat.

"Hampirsetiaphujungminggupasukan kami menjalanikemlatihanpusatsemasacuti semester di Sungai Muar sebagaipersiapanmenjalanikejohanankebangsaanmahupunmenyertaikejohananantarabangsa.

"Kebanyakan pengunjung dan masyarakat setempat yang mengunjungi dataran Tanjung Emas, Muar sudah mengenal dan pernah mencuba untuk mendayung atau berada di dalam bot bersama pendayung UTHM, katanya.

Menurutnya lagi, rata-rata pengunjung yang hadir ke lokasi tersebut akan melihat kelibat bot pendayung UTHM yang gigih menjalankan latihan di bawah cuacapan asterik menyusuri Sungai Muar.

Perkongsi ini bermula dengan niat untuk diteruskan dalam membantu ke arah pembangunan sukatanegara.

*Laporan ini disediakan oleh Awani Rangers, Mohd Zulfadli Rozali dari Universiti Tun Hussein Onn Malaysia (UTHM).
Suntingan oleh Puan Suriyati Binti Baharom.

**AWANI Rangers ialah inisiatif Astro AWANI
bagi menggalakkan pelajar Institut Pengajian Tinggi untuk berkongsi cerita serta menghasilkan bahan berita dan informasi dalam era
kewartawanan moden.

***AWANI Rangers UTHM ialah inisiatif kerjasama strategik Astro AWANI dan Universiti Tun Hussein Onn Malaysia (UTHM).